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   Soustředím se pouze na hodnocení výkonů jednotlivých členů týmu, protože ostatní popisuje barvitě ve své reportáži Tomáš 
Vavřínek. 
   Na první šachovnici podal excelentní výkon Dan Marko. V prvním utkání s říčanskými sehrál bezchybnou remízu v 
královské indické s Vystrčilem, když téměř celou partii měl převahu. Na druhé kolo jsme se speciálně připravovali na 
mosteckého Vykouka, který má elo přes 2400. Přípravu jsme trefili přesně a Vykouk ze zahájení bílými v ruské získal jenom 
rovnou hru. Ani střední hra nic nezměnila.  Zápas se špatně vyvíjel, ostatně jako všechny další a tak jsem ani Danovi nepovolil 
nabídku remízy v jasně remízové koncovce. Vykouk zariskoval, přišel do horší pozice, ale Dan se 
i přes nepřesnost dobře bránil a ve složitější pěšcovce si už byl jistý remízou.   Ve třetím kole jsme měli za soupeře 
favorizované Kobylisy. Dan hrál s Pařízkem, opět královská indická a Dan až na závěrečný tah měl opět navrch. Soupeř 
naštěstí nepokračoval, opět přijatá nabídka remízy. Poslední těžkou partii sehrál v nedělním kole Dan   s libereckým   
Liškou. Hrála se anglická, Danův soupeř měl mírnou převahu větší část partie. Dan se přesně bránil a odměnou mu byla 
závěrečná hrubka soupeře, kterou ztratil figuru a za pár tahů vzdal. 
   S Danem pracuji už více než dva roky. Jde stále nahoru, je spolehlivým lídrem týmu. Skromný, oblíbený, prima kluk, stejně 
jako všichni ostatní z v partě. 
   Na druhé šachovnici Vojta Straka, spolehlivý bojovník, neformální kapitán, mohu se na něho kdykoliv spolehnout. 
 V prvním kole hrál s Rastočným, černými v dámském gambitu získal ze zahájení trochu  nepohodlnou pozici s izolákem na 
d5. Soupeři se ale při redukovaném figurovém materiálu V+J : V+J shodli na plichtě. Druhé kolo bylo plné zvratů a své si zde 
užil i Vojta.  Ve složité pozici nejprve odevzdal pěšce, pak se  po hrubce   musel rozloučit s kvalitou. 
Už jsme se pomalu loučili s prohraným druhým zápasem, když jeho soupeř ztratil celou věž a Vojta vyhrál.  Kobylisy ve třetím 
kole – Vojta má černé se Slovakem a máme připravenou ruskou. Sebevědomý Vojtův soupeř odblicá asi osm tahů, postupně ale 
vychladl, Vojta mění jednu figurku za druhou a okolo 25. tahu ve střelcovce už není co řešit, remíza. 
V posledním kole, kdy jsme potřebovali vyhrát a mít aspoň malou šanci na udržení sehrál Vojta bílými v katalánovi  
 pěknou partii s Hejdukem, v zahájení sice udělal dva zbytečné tahy dámou,  rychle to ale napravil, pěknou malou kombinací v 
25. tahu získal korektně pěšce a z pozice síly završil vítězný zápas remízou s pěšcem navíc. 
   Podobně jako Dan a Eliška ani on neprohrál a byl skvělou oporou týmu.  
Třetím mužem týmu byl Vojta Jurásek. Hodně se za poslední rok zlepšil.  V prvním kole hrál bílými dámský gambit s Otrubou,  
v rovné partii nepokračoval úplně přesně, dovolil soupeři majoritu pěšců na dámském křídle a i když se 
důležitý zápas nezadržitelně sypal, musel jsem odsouhlasit nabídku remízy. Vojta se v pozici necítil dobře, nedalo se s tím nic 
dělat.  Druhé kolo, mostecký Kadlec, Vojta černými hraje svého  Paulsena v sicilce, je to jeho stálá dobrá zbraň. 
V náročné partii se Vojta lépe orientoval, trpělivě čekal na chybu soupeře, ta přišla v momentu, kdy jsme to nejvíce 
potřebovali, Vojta spolehlivě zabodoval.  Ve třetím kole sehrál Vojta kvalitní těžkou partii s Novotným. V rovné hře ve 27. tahu 
ale ztratil nit, zahrál hrubku a jednoduché kombinaci ztratil figuru, prohrál.  V posledním kole  hrál černými sicilku s 2.c3 se 
Sýkorou, zvolil vedlejší variantu, nechal si vyměnit dámu, bohužel jsem mu stejně jako ostatním v tomto kole nemohl povolit 
nabídku remízy, šlo o všechno... Vojta partii nakonec prohrál, ale naštěstí ho ostatní zastoupili a dopadlo to dobře.  I Vojtovi 
patří velký dík za bojovný výkon, rozhodně je posilou pro extraligový tým. 
    Eliška Vavřínková na čtvrté desce. Je rozhodně stálicí týmu - už druhý rok. Hrála bezchybně, bez hrubky prošla 
všechny čtyři partie.  Říčanský Chajda v prvním kole. Eli na 1.e4 reagovala hlavní oporou repertoáru – skandinávskou 
ve vylepšeném provedení. Eliška si v propočtu někdy až moc věří. Vydala se na riskantní výlet koníkem na a2. Soupeř v 
nepřehledné situaci nepokračoval naštěstí přesně, hra se vyrovnala a i zde jsme museli přijmout nabízenou remízu při 
nepříznivém stavu.  Druhé kolo s Polanským. Bílými hrála Eli svoje spolehlivé zavřené zahájení, remíza. 
Třetí kolo černé s Pravdou, opět zkušeně skandinávská, tatáž varianta, výměny až ke koncovce VVJ:VVJ při  sedmi pěšcích na 
každé straně, Eli při své mírné převaze věděla i další plán, ale nechtěla riskovat a vzala remízu. 
Poslední kolo si Eliška všechno vynahradila, podala s bílými skvělý výkon v královské indické, libereckého Vitáka 
přehrála a partii korunovala ve vyhrané jezdcovce přechodem do triviální pěšcovky. 
   Pátá šachovnice, Vilík Faja.  Pro každý tým náročná pozice, nejmladší členové týmu to mají vždy s ostřílenými 
staršími soupeři těžké,  s malým bodovým přínosem se musí předem počítat. Problém byl u Vilíka jinde než ve čtyřech 
prohraných partiích. Problém byl, že  jednu po druhé hrál v rapidovém tempu, takže po hodině hry jsme buď už prohrávali 0-1 
nebo měl Vilík o figuru méně a bylo to nastejno. Bohužel nepomohly ani vlídné domluvy trenérů i samotných dětí v týmu. 
Vilík to má v sobě, podobně jako i plno dětí v jeho věku. Alespoň poslední partii si dal Vilík více záležet.  Záleží na něm 
samém, jak rychle se tohoto nešvaru zbaví. Rapidy hraje dobře, ale extraliga je něco jiného...  
   Dominik Frýda je poslední z týmu a poslední ze čtveřice mých svěřenců se kterými systematicky pracuji. Klidný, rozvážný, 
maká za tým do poslední minuty...  Museli jsme ho odebrat z béčka, které paralelně zachraňovalo první ligu. Pěkným výkonem 
se nám za to odměnil.  V první partii smolně prohrál s Otrubovou, která obětovala sice korektně, 
ale vzhledem k její síle těžko exaktně propočítatelnou  oběť kvality. V nepřehledné situaci s několika najednou napadenými 
figurami na obou stranách, při poslední půlminutě nepokračoval Dominik přesně, ztratil figuru, a i když srdnatě bojoval dalších 
dvacet tahů při oboustranném nedostatku času, partii prohrál.   Ve druhém kole přehrál zkušeně černými mladičkou Semovou.  
Ve 3. kole nalétl na klasickou oběť střelce na h6 a prohrál.   V posledním kole v důležité 
partii porazil Hruškovou a přispěl tak ke konečné záchraně týmu. 
   Celkově jsem s dětmi spokojen, dosáhli jsme svého cíle. Tým bude při další systematické práci o rok zase silnější. 
Naši přátelé z Durasu nám sportovně gratulovali, škoda, že se i oni při nepřízni štěstěny nemohli udržet. 
 
M. Šnorek,  24.4.2016 
  


